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Abstract (en)
[origin: WO8704500A1] A rotor, comprising a main disk (1), working blades (2) and a covering disk (3) consisting of a plate (4) and a ring (5)
connected to each other. The connection of the plate (4) and the ring (5) is detachable along conjugating surfaces (6 and 7), the surface (7) of the
ring (5) being provided with an annular bead (8) and the surface (6) of the plate (4) with an annular groove (9) housing the bead (8). The internal
diameter (Do?) of the plate (4) is smaller than the diameter (D) of the ring (5) along their conjugating surfaces (6 and 7) by 1-1,5.10?-3Do?.

Abstract (fr)
Rotor, comportant un disque principal (1), des lames de travail (2) et un disque de couverture (3) constitué d'une plaque (4) et d'un anneau (5) reliés
l'un à l'autre. La liaison de la plaque (4) et de l'anneau (5) peut être séparée le long des surfaces conjuguées (6 et 7), la surface (7) de l'anneau
(5) étant pourvue d'un cordon annulaire (8) et la surface (6) de la plaque (4) ayant une rainure annulaire (9) dans laquelle est logé le cordon (8). Le
diamètre interne (Do) de la plaque (4) est inférieur au diamètre (D) de l'anneau (5) le long de leurs surfaces conjuguées (6 et 7) dans un rapport de
1-1,5.10-3Do.
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